

TABLE OF CONTENTS**目 录****Simulation of Stochastic Stability of Delayed IS-LM Model with Markovian Switching
(马尔可夫调制的随机时滞 IS-LM 模型的随机稳定性仿真)**

L. J. ZHOU.....	1
-----------------	---

**The Investigation and Countermeasure of Shanghai Junior High School Students
Participating in Extra Tutoring
(上海市初中生参加课外补习的调查研究与对策)**

D. GONG.....	7
--------------	---

**How to Estimate China Retirement Age by the Statistics
(界定中国退休年龄的统计研究)**

C. X. ZHAN, Z. Y. CHANG, H. J. ZENG, Y. S. LIU, J. ZHANG, L. Y. HAO.....	12
--	----

**Analysis about Influence of College Students' Time Management on Academic Based
on Structural Equation Modeling
(基于结构方程模型的大学生时间管理对学业影响的相关性分析)**

W. W. LI, J. W. FAN, Y. C. HE, J. Y. XUE, Y. H. DONG, S. Z. SHI.....	25
--	----

**Semi-Parametric Statistical Analysis of Air Pollution and Respiratory Diseases
(空气污染与呼吸疾病的半参数统计分析)**

Y. Y. ZHAO, Y. LIU, H. X. HAO, Z. Y. YAO.....	32
---	----

**A Study on the Price Forecasting Model of China's Stock Market under the Market Maker
(在做市商机制下预测我国股票市场价格模型的研究)**

J. Y. ZHANG, K. SHI, Y. H. WANG.....	39
--------------------------------------	----

**Influential Factors Analysis of Medical Institution Demand
(医疗机构需求的影响因素分析)**

Y. LV.....	49
------------	----

**Robust Portfolio Selection with GARCH-EVT-Copula
(基于 GARCH-EVT-Copula 的 WCVaR 鲁棒投资组合模型)**

J. T. LU.....	54
---------------	----

**Higher Moment Statistics for Fitting Random Fatigue Life Data to Weibull Distribution Parameters
(用于威布尔参数估计的高阶统计量)**

G. J. WANG.....	65
-----------------	----

**Time Series Analysis of China's Price Level
(关于我国物价水平的时间序列分析)**

X. HUANG.....	72
---------------	----